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Készült: A Pénzügyi Bizottság 2020. október 20-ai, munkaterv szerinti, nyílt 

üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Kontschán Flórián Jenő elnök, Feczkó Rita, Molnár István, Elekes 

László, Hermann Istvánné bizottsági tagok 

 

Távol vannak: Kramarics Róbert, Papp Péter Attila bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 15 óra 10 perckor 

megnyitotta. Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt.  

Javaslatot tett „A Képviselő-testület 2020. október 22-ei ülése zárt előterjesztésének megvitatása” és a 

„Tájékoztató önkormányzati szerződésekről” című előterjesztések zárt ülésen való tárgyalására. 

 

Miután más javaslat nem volt, kérte, szavazzanak a „A Képviselő-testület 2020. október 22-ei ülése zárt 

előterjesztésének megvitatása” és a „Tájékoztató önkormányzati szerződésekről” című napirendek zárt 

ülésen való tárgyalásáról. 

 

A bizottság a napirendek zárt ülésen való tárgyalását nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 

5 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

90/2020. (X.20.) PB határozata 

napirendi pontok zárt ülésen való tárgyalásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2020. október 20-ai, 

munkaterv szerinti ülésén „A Képviselő-testület 2020. október 22-ei ülése zárt előterjesztésének 

megvitatása”, valamint a „Tájékoztató önkormányzati szerződésekről” című napirendi pontokat zárt 

ülésen tárgyalja.  

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök javasolta a vendégekre való tekintettel, hogy első napirendi pontként „Az 

önkormányzat intézményeinek 2019. és 2020. január-június közötti működési adatainak kimutatása” című 

napirendet tárgyalják.  

Miután más javaslat nem volt, kérte, szavazzanak a napirendről. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

91/2020. (X.20.) PB határozata 

a napirendről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2020. október 20-ai, 

munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. Az önkormányzat intézményeinek 2019. és 2020. január-június közötti működési adatainak 

kimutatása  

2. A Képviselő-testület 2020. október 22-ei ülése nyílt előterjesztéseinek megvitatása 

Zárt ülés: 

3. A Képviselő-testület 2020. október 22-ei ülése zárt előterjesztésének megvitatása 

4. Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, „Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület – Labdarúgó 

Szakosztály 2020. szeptember havi 1.500.000 Ft összegű támogatásának felhasználásáról” című helyben 

kiosztott előterjesztést az ülés előtt 5 perccel látta, nem tudja megvizsgálni, javasolta, a bizottság ne 

tárgyalja. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a javaslatról.  

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta 

és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

92/2020. (X.20.) PB határozata 

„Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület – Labdarúgó Szakosztály 2020. szeptember havi 1.500.000 Ft 

összegű támogatásának felhasználásáról” című előterjesztés napirendre való felvételéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága nem veszi a napirendi 

pontok közé „Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület – Labdarúgó Szakosztály 2020. szeptember havi 

1.500.000 Ft összegű támogatásának felhasználásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

1. NAPIRENDI PONT: Az önkormányzat intézményeinek 2019. és 2020. január-június közötti 

működési adatainak kimutatása 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmonda, elhangzott egy kérés előző bizottsági ülésen, hogy vizsgálják 

meg, hogy a pandémia, amely két és fél hónapos bezárást okozott az intézmények és az önkormányzat 

tulajdonában lévő létesítmények egy részében, milyen pénzügyi hatással járt, keletkeztek-e 

megtakarítások, mily módon változtak a költségek és a bevételek az intézményeknél. A megküldött 

anyagban az önkormányzati intézmények gazdálkodási, működési adatairól szóló kimutatás csak 

táblázatokat tartalmaz, szöveges elemzést nem.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, úgy váltak el egymástól, hogy megvizsgálják ezeket az adatokat, 

és ahol a bizottság egy bővebb elemzést szeretne, akkor néznék meg. Kérése az volt, hogy a hivatal 

költségeit úgy kell nézni, 2019-ben nem voltak benne a szákszendi önkormányzat költségei, ami itt 

kimutatódott kiadás csökkenés jóval több. Az óvodánál a közüzemi díj soron a 2019-es adat kevesebb 

mint a 2020-as, ennek az az oka, hogy 6. hóig vizsgálták a teljesítéseket, és a 8-9. hónapban kaptak 

visszatérítést az EON-tól, ennek a nagyságrendje 1,1 E Ft összeg. Ha bármelyik sorra mélyebb vizsgálatot 

szeretnének, ezt meg fogják tenni. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, alapvetően ez az anyag azt hozta, amit várt tőle, a számok 

alapján ez inkább könyvelt tételek összesítéséből származó táblázata, vélhetően az adott időszakok 

vizsgálata csak könyvelés technikailag történt, ez esetleg félre is vezetheti a bizottságot. Az óvodákat 

nézve, a vizsgált időszakban a közüzemi díjak még nőttek is, az csak a valós fogyasztás és a könyvelés 

közötti eltérésekből adódhat. A Brunszvik óvodánál látszik, a többi óvoda esetében nem látszik, mi történt 

az időszak alatt. 
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Bársony Éva osztályvezető elmondta, ezek könyvelt adatok. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök hozzátette, azt várják tőle, látszódjon, hogy mit okozott az önkormányzat 

intézményeinél és létesítményeinél, ebből az látszik, nem okozott semmit, véleménye szerint ez nem igaz. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, a kiadás csökkenés látszik. Volt béremelés, ha azt letisztítják, 

látszik, hogy csökkentek a költségek. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, ettől függetlenül még mindig úgy látja, hogy nem történt 

változás. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtárnál 

növekedés van. 

 

Bársony Éva osztályvezető hozzátette, ott mindenki minimálbéres, ott 5 M Ft csökkenés van a kiadások 

között, a közüzemi díjak között is csökkenés van, az Áfa nőtt, a személyi juttatások a minimálbér 

emelkedés miatt nőttek. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, az OIH Zrt. létesítményeiről szóló tájékoztatóval kapcsolatban 

a megküldött tájékoztató a bizottság előtt helyben kiosztással kicserélésre került. Kérte az OIH Zrt. 

képviselőit, mutassák be, a változás hol következett be a tájékoztatóban. 

 

Németh Gábor az OIH Zrt. vezérigazgatója elmondta, a korábban megküldött tájékoztatót 

módosították, érdemi tekintetben nem változott, az első táblázat esetében a belső számoknál van változás 

a kiküldötthöz képest. A Chudik sportteleppel és a kis műfüves pályával kapcsolatos módosítása van, 

adminisztrációs hiba történt, a sportlétesítmények összesített bevételénél ugyanez az összeg volt, de nem 

ugyanonnan vették az adatokat, pár százezer forint eltérés van a bevételeknél. Az első félévben kimutatott 

bevétel csökkenés 23,5 %-ot tett ki, amit meg tudtak tenni költségcsökkentési lépéseket, az a 

költségszerkezetük 22,4 %-át teszi ki, látható, hogy az első félévet tekintve a költségcsökkentő lépések 

fedezték a bevétel csökkenést. Megnyitott az uszoda július végével, a strand nem nyitott ki, júliusban és 

augusztusban se volt nyitva, nulláról kellett indulni, látszik, júliustól kezdve a bevétel csökkenést már 

nem tudták a költségcsökkentési módokkal kompenzálni. Szeptember elején, ha húznak egy határt, az idei 

év a sportlétesítmények tekintetében 11 M Ft bevétel kiesésben van. Sajnos ez a csökkent bevétel az év 

hátralévő részében is így lesz. Egyértelművé vált, hogy az úszásoktatást megtiltotta a KLIK, havi 200 E 

Ft bevételtől esett el a társaságuk, a vendégszám sem tudott úgy felfutni, mint korábban. A LÜN Kft.-t 

külön nem mutatták ki, de szerepel az anyagban, hogy milyen lépéseket kellett megtenni. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, az önkormányzat létesítményei esetében jobban látszik a 

pandémiás helyzet, itt határozottan látszik a változás. Úgy ítélte meg, a két társaság megtett mindent, amit 

a cél érdekében meg lehetett tenni. A Chudik sporttelepnél sporttevékeny nem folyt ebben az időszakban, 

ennek ellenére nem látszik érzékelhető változás, a sporttelep esetében a távfűtési költségek nem 

leválaszthatók, hogy mérve van-e, azt nem tudja. 

 

Tassi József a LÜN Kft. ügyvezetője elmondta, körvezeték van, a létesítményt fűteni kellett, a Chudik 

sporttelepnél azért sem volt számottevő költség csökkenés, mert ott van 6 hektár zöld terület, annak 

voltak költségei, a Gárdonyinál lehetett csökkenteni, de a létesítményt karban is kellett tartani, alapfűtés is 

kellett. Mindkét létesítményben viszonylag kicsi a létszám, kisebb ütést szenvedtek, az alap 

üzemeltetésnél folyamatosan csökkenő az üzemeltetés díj. 

 

Németh Gábor vezérigazgató hozzátette, annyi, hogy ahol tudtak költségeket megtakarítani, az nyilván 

a dolgozók elbocsátása, a külső vállalkozók lemondása volt. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök véleménye szerint a két társaság a lehetőségekhez mérten mindent 

megtett.  

 

Szabó Mihály alpolgármester kérdése az volt, hogy a küzdősportterem miért nem szerepel az anyagban. 
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Tassi József ügyvezető elmondta, ott mások voltak a nagyságrendek, a küzdősportterem és a Bányászati 

Múzeumnál voltak problémák. A Bányászati Múzeumnál 70 % a saját bevétel, önkormányzattól 30 %, a 

küzdősporttelep saját bevételei kiestek, az önkormányzat által fizetett díj havonta csökkent, és hamarabb 

megnyithatták ezeket a létesítményeket, mint az uszodát. A küzdősportteremnél 70 %-ra lett visszavágva 

az önkormányzat által fizetett üzemeltetési díj, ami tényleges megtakarítás az, hogy részmunkaidőben 

vannak a dolgozók, illetve a villamos energia le lett állítva. A múzeumban az alapműködés ment, az 

önkormányzat és a cég közötti viszonyt nem érintette. Ott bányászjáradékos kollégák dolgoznak, őket 

nem érintette annyira. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök úgy értékelte, bár nem minden részletben, de kielégítő módon megkapta 

a tájékoztatást a bizottság, amit a vizsgálattól elvárt. Ha további kérdések merülnek fel, azokat az 

intézményekre lebontva kell összeállítani. Kérte, aki a tájékoztatót elfogadja, kézfelemeléssel jelezze.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal és … 

tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

93/2020. (X.20.) PB határozata 

Az önkormányzat intézményeinek 2019. és 2020. január-június közötti működési adatainak 

kimutatásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadta az önkormányzat 

intézményeinek 2019. és 2020. január-június közötti működési adatainak kimutatásáról szóló tájékoztatót. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Tassi József ügyvezető hozzátette, a Chudik sportteleppel kapcsolatban a közműveknél a távhő külön 

van, a vizet és a villamos energiát a tűzoltóságnak fizetik. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök javasolta az üzemeltetőnek, próbálja meg műszaki felméréssel felvázolni 

azt a megoldást, amivel ezek az egymással összekapcsolt létesítmények egyes elemei egymástól 

elkülöníthetőek, esetleg méréssel szabályozhatók legyenek. Az üzemeltetési költségek megállapítását és 

az abban való egyetértést egyértelműbbé teszi, ha ezek a kérdések minél jobban szabályozva vannak. 

Ezt követően javaslatot tett a 2. napirendi ponton belül nem tárgyalandó előterjesztésekre. 

 

Miután más javaslat nem volt, kérte, szavazzanak a nem tárgyalandó napirendi pontokról. 

 

A bizottság a 2. napirendi ponton belüli nem tárgyalandó napirendi pontokat nyílt szavazással, 5 fő 

bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága 

94/2020. (X.20.) PB határozata 

a 2. napirendi ponton belüli nem tárgyalandó előterjesztésekről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2020. október 20-ai, 

munkaterv szerinti ülésén „A Képviselő-testület 2020. október 22-ei ülése nyílt előterjesztéseinek 

megvitatása” című napirendi ponton belül a következő előterjesztéseket nem tárgyalja: 

− Tájékoztató az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság elmúlt egy évben végzett 

munkájáról 

− Tájékoztató Oroszlány Város Polgárőrsége Egyesület 2020. évben végzett munkájáról 

− Oroszlány Város Óvodái beszámolója a 2019/2020. nevelési évben végzett tevékenységéről 

− Oroszlány Város Óvodái 2020/2021. nevelési évre vonatkozó munkaterve  
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− Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Szervezeti és Működési Szabályzatának, valamint a 

− szervezeti egységek szakmai programjának módosítása 

− Tájékoztató Oroszlány város 2019. évi környezeti állapotáról 
 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök javaslatot tett a 2. napirendi ponton belül tárgyalandó előterjesztések 

sorrendjére. 

 

Miután más javaslat nem volt, kérte, szavazzanak a 2. napirendi ponton belüli tárgyalási sorrendről. 

 

A bizottság a 2. napirendi ponton belüli tárgyalási sorrendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag 

részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága 

95/2020. (X.20.) PB határozata 

a 2. napirendi ponton belüli tárgyalási sorrendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2020. október 20-ai, 

munkaterv szerinti ülésén „A Képviselő-testület 2020. október 22-ei ülése nyílt előterjesztéseinek 

megvitatása” című napirendi ponton belül az előterjesztéseket a következő sorrendben tárgyalja: 

− Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

− A közbeszerzési szabályzat felülvizsgálata 

− Döntés a központi orvosi (felnőtt- és gyermekorvosi) ügyelet ellátásáról Oroszlány, Bokod, 

Kecskéd, Szákszend, Dad, Kömlőd települések közigazgatási területén 

− Településrendezéssel kapcsolatos döntések 

− Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 

kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének megállapításáról 

szóló 19/2020. (II.11.) Kt. határozatának módosítása 

−     Döntés a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társuláshoz történő 

csatlakozási szándékról 

− Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

− Kérelem a Pons Danubii EGTC fennálló tartozásainak kifizetésére vonatkozó határidő 

meghosszabbítására 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

2. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2020. október 20-ai ülése nyílt előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, egy előterjesztés és egy pótlólag megküldött kiegészítés 

érkezett. Ismertette ezeket. Hozzátette, a kiegészítés határozati javaslata az, ami egybefüggően 

tartalmazza a végrehajtásra vonatkozó javaslatokat, kérte ezt vegyék figyelembe a szavazásnál. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

96/2020. (X.20.) PB határozata 
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a Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

A közbeszerzési szabályzat felülvizsgálata 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a megküldött előterjesztés módosításra került, ezt megkapta a 

bizottság helyben kiosztással, a változás zölden jelenik meg az új előterjesztésben. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző ismertette a helyben kiosztott előterjesztést. Elmondta, három ponton került 

módosításra a határozati javaslat, egyrészt javasolják törlésre a megismételt ülés időpontjára vonatkozó 

kitételt, amely az eredetileg tervezett üléshez képest következő napra teszi az időpontot. Ezt azért 

javasolják törlésre, mert a munkaanyagként kiküldött verzióhoz képest a határozatképesség már úgy 

került leszabályozásra, akkor határozatképes a megismételt ülés, ha a munkacsoport 3 tagja legalább jelen 

van, gördülékenyebb lehetne aznapra is az ülést kitűzni, csak a meghívóban eredetileg jelzett időpontban 

lehetne megtartani, az abban lévő ügyekben. A 2. pontban az összeférhetetlenségre vonatkozó 

szabályozást törvényességi okokból vizsgálták felül és javasolják az összeférhetetlenségi szabályokat 

kizárólag a, közbeszerzési értékhatárt el nem érő beszerzésekre alkalmazni. Képviselői észrevétel alapján 

javasolták szabályzatba foglalni azt a rendelkezést, hogy az ülésről készített jegyzőkönyvet 5 

munkanapon belül valamennyi tagja számára hozzáférhetővé kell tenni, az informatikusokkal 

egyeztetnek, hogy milyen módon kerüljön hozzáférhetővé. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök hozzátette, a 24 órás időpont meghatározás az ő javaslata volt, el tudja 

fogadni, hogy ilyen módon változik, a 24 óra megjelenítése nélkül. A 3 fő részvétellel is egyetértett. 

Örömét fejezte ki, hogy a jegyzőkönyv most már mindenki számára elérhető lesz.  

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdése az volt, a megismételt ülés elképzelhető-e, hogy aznapra esik. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, elképzelhető, a meghívóban jelzik a megismétlés időpontját is. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a munkacsoportnál általában nehezen, de összeáll a megfelelő 

létszám, a tagoknak a rendelkezésére áll az a lehetőség, hogy helyettesíttessék magukat, delegálhatnak 

mást maguk helyett. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérte, az előbb elhangzott gondolatokat a testületi ülésen is mondja el. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, el fogja mondani. Kérte, aki az előterjesztéssel egyetért, 

kézfelemeléssel jelezze.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

97/2020. (X.20.) PB határozata 

„A közbeszerzési szabályzat felülvizsgálata” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A közbeszerzési szabályzat felülvizsgálata” című előterjesztést. 
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Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

 

SZÜNET 

15:55-16:03 

 

 

Döntés a központi orvosi (felnőtt- és gyermekorvosi) ügyelet ellátásáról Oroszlány, Bokod, Kecskéd, 

Szákszend, Dad, Kömlőd települések közigazgatási területén 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. Elmondta, a határozati javaslatban kétfajta 

változat szerepel, egyik változat, amit a Humán Bizottság is támogatott, hogy a mostani szolgáltatóval 

egy szerződés hosszabbításra kerülne sor. 

 

Papp Péter bizottsági tag 16 óra 5 perckor megérkezett az ülésre, a jelen lévő bizottsági tagok száma 6 

fő. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a másik változatban a szerződés meghosszabbítás szerepel. 

 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, azt kérte a Humán Bizottság, hogy egy évvel hosszabbítsák 

meg a jelenlegi szerződést, ez nem lehetséges, mert elérnék azt az értékhatárt, ami már nem teszi lehetővé 

a szerződés hosszabbítást. Ezért került be egy „B” változat, a 3 hónappal az értékhatárban benne vannak. 

Az egyéves szerződéskötés azért lenne indokolt, mert jelenleg komoly változások vannak az egészségügyi 

bérezésben, elképzelhető, hogy dupla kiadás lesz. A körzeti orvosokkal le kell ülni, hátha sikerül olyan 

megállapodást kötni, ami az önkormányzat számára kedvező. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök hozzátette, a tervezetben szerepel, a várható költségeket bemutatva a 18 

M Ft-os közbeszerzési értékhatárt meghaladja. Az is várható, ha egy éves időszakra közbeszerzést indít a 

város, beszállhatnak mások is. A mostani egészségügyi ellátási időszakban, ahol jelentős orvos 

béremelésekre került sor, jelentős lekötöttsége van az egészségügyi rendszernek, drágább ajánlatok 

fognak érkezni. A 3 hónap jó, de ezt csak vélhetően egyszer lehet eljátszani, kérdés, hajlandó-e a mostani 

vállalkozó ilyen feltételekkel tovább folytatni, vagy hosszabb távra tervezne, illetve mi történik, ha eltelik 

3 hónap, és újra ezzel a kérdéssel kell szembe kerülni. 

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, a Humán Bizottság azért javasolta az 1 évet, hogy várják ki a 

törvényi hatásokat, utána írjanak ki egy hosszabbat, időt akartak nyerni. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, nehéz kérdés, kizártnak tartja, hogy hasonló költség szinten a 

napi ügyelet megmaradhat. Volt egy olyan kérdés, hogy ejtsék-e a nappali ügyelet kérdését, itt azt kell 

mérlegelni, hogy a nappali ügyelet elhagyása a mostani vírus helyzetben nem célszerű, valószínű, hogy 

többen fordulnak az ügyelethez. 

 

Papp Péter bizottsági tag hozzátette, van ellátatlan 1500 munkavállaló, őket a háziorvosok nem látják el, 

ők ügyeletre mennek. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a mostani járványhelyzetben nem meri mondani, hogy nem. 

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, az iparűzési adót ide fizetik, az 1500 emberrel kezdeni kell valamit. 

 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, ők 16 óra után igénybe vehetik az ügyeleti szolgáltatást. 

 

Papp Péter bizottsági tag kérdése az volt, csak akkor lehetnek betegek? A háziorvosok rendelési idő 

után súlyos beteghez sem mennek ki. 

 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, itt a törvényi változások miatt más helyzet állt elő, azt 

javasolta, a 3 hónapos szerződést támogassa a testület. 
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Papp Péter bizottsági tag elmondta, 72 E Ft egy hétvégi ügyelet. 

 

Szabó Mihály alpolgármester hozzátette, a szolgáltató sem tudott semmit mondani, a törvény 

kihirdetésre került, van, ami nem tisztázott, pl. a háziorvosi ügyeleti finanszírozása, ez egyrészt OEP 

finanszírozású, a béreikről sem tudni, hogy fognak emelkedni. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, régen voltak üzemorvosok, ott tartottak rendelést. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök véleménye szerint azt a bizonytalanságot, ami jelen pillanatban körül 

veszi az egészségügyi ellátást, egy egész évre vonatkozó pályázati kiírást nem lát indokoltnak, mert túl 

nagy kockázatot rejt. Adjanak maguknak kifutási időt, hátha addig a jogszabályok pontosabban 

meghatározzák az orvosok helyzetét, nem lenne helyes egy egész éves szerződésbe beleugrani. Kérte, aki 

az előterjesztés határozati javaslata „A” változatával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztés „A” változatáról.  

 

A bizottság az előterjesztés „A” változatát nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 nem 

szavazattal elutasította és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

98/2020. (X.20.) PB határozata 

a „Döntés a központi orvosi (felnőtt- és gyermekorvosi) ügyelet ellátásáról Oroszlány, Bokod, 

Kecskéd, Szákszend, Dad, Kömlőd települések közigazgatási területén” című előterjesztés 

határozati javaslata „A” változatának véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága nem javasolja elfogadásra 

a Képviselő-testületnek a „Döntés a központi orvosi (felnőtt- és gyermekorvosi) ügyelet ellátásáról 

Oroszlány, Bokod, Kecskéd, Szákszend, Dad, Kömlőd települések közigazgatási területén” című 

előterjesztés „A” változatát. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki a határozati javaslat „B” változatával egyetért, kézfelemeléssel 

jelezze. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztés „B” változatáról.  

 

A bizottság az előterjesztés „B” változatát nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

99/2020. (X.20.) PB határozata 

a „Döntés a központi orvosi (felnőtt- és gyermekorvosi) ügyelet ellátásáról Oroszlány, Bokod, 

Kecskéd, Szákszend, Dad, Kömlőd települések közigazgatási területén” című előterjesztés 

határozati javaslata „B” változatának véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Döntés a központi orvosi (felnőtt- és gyermekorvosi) ügyelet ellátásáról 

Oroszlány, Bokod, Kecskéd, Szákszend, Dad, Kömlőd települések közigazgatási területén” című 

előterjesztés határozati javaslata „B” változatát. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 
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Kontschán Flórián Jenő elnök hozzátette, mindkét pontban felkérik a polgármestert, hogy a Szakorvosi 

Rendelőintézet főigazgatóját keresse meg és készítse elő a megállapodást a bérleti szerződés megkötése 

érdekében.  

 

Településrendezéssel kapcsolatos döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki az előterjesztéssel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

100/2020. (X.20.) PB határozata 

a „Településrendezéssel kapcsolatos döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Településrendezéssel kapcsolatos döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 

kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének megállapításáról szóló 

19/2020. (II.11.) Kt. határozatának módosítása 

 

Bársony Éva osztályvezető ismertette az előterjesztést. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki az előterjesztéssel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen, 1 nem 

szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

101/2020. (X.20.) PB határozata 

„Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 

kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének megállapításáról 

szóló 19/2020. (II.11.) Kt. határozatának módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből 

eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének 

megállapításáról szóló 19/2020. (II.11.) Kt. határozatának módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Döntés a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társuláshoz történő csatlakozási 

szándékról 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. Ellentétes javaslatok fogalmazódtak meg a 

tárgyalások során, a Társulási Tanács alapján az a vélemény született, fogadják be Esztergomot és 

Pusztavámot a társulásba, ez az „A” változat, a „B” változat szerint az Operatív Tanács a megfizetési 

kötelezettséget javasolja. Kérte, aki az „A” változattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
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Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztés „A” változatáról.  

 

A bizottság az előterjesztés „A” változatát nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 1 igen, 4 

nem szavazattal és 1 tartózkodással elutasította és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

102/2020. (X.20.) PB határozata 

a „Döntés a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társuláshoz történő 

csatlakozási szándékról” című előterjesztés határozati javaslata „A” változatának véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága nem javasolja elfogadásra 

a Képviselő-testületnek a „Döntés a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati 

Társuláshoz történő csatlakozási szándékról” című előterjesztés határozati javaslata „A” változatát. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki a „B” változattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztés „B” változatáról.  

 

A bizottság az előterjesztés „B” változatát nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

103/2020. (X.20.) PB határozata 

a „Döntés a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társuláshoz történő 

csatlakozási szándékról” című előterjesztés határozati javaslata „B” változatának véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Döntés a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társuláshoz 

történő csatlakozási szándékról” című előterjesztés határozati javaslata „B” változatát. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki a határozati javaslat 1. pontjával egyetért, kézfelemeléssel 

jelezze. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztés határozati javaslata 1. pontjáról.  

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslata 1. pontját nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

104/2020. (X.20.) PB határozata 

a „Döntés a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társuláshoz történő 

csatlakozási szándékról” című előterjesztés határozati javaslata 1. pontjának véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Döntés a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társuláshoz 

történő csatlakozási szándékról” című előterjesztés határozati javaslata 1. pontját. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 
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Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Elekes László bizottsági tag elmondta, az előterjesztésben általánosságban szerepel, hogy miért akarja 

ezt Bokod. Kérdése az volt, van-e erről bővebb információ. 

 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, Bokod belsejében van az a két út, nekik nagyobb szükségük 

van azokra, Oroszlányhoz az erőműi építkezés miatt került. 

 

Elekes László bizottsági tag hozzátette, akkor ez az az út, ami a tópartra visz le. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki az előterjesztés határozati javaslatával egyetért, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

105/2020. (X.20.) PB határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Kérelem a Pons Danubii EGTC fennálló tartozásainak kifizetésére vonatkozó határidő 

meghosszabbítására 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, az anyag helyben került kiosztásra. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, Dr. Molnár Miléna aljegyző asszony tartja velük a kapcsolatot, 

2018 óta minden évben kérik, hogy ezt a 4-5 M Ft-ot a következő évben fizessék meg. Most olyan 

határozati javaslat készült, hogy a tagdíjat kompenzálják velük. Amennyiben a Képviselő-testület jóvá 

hagyja a jövő évi fizetést, a tagdíjat kompenzálják a tartozás mértékéig. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elképesztőnek tartja, hogy egy ilyen társulás éveken keresztül 

fizetésképtelen legyen, és önkormányzati támogatásra szoruljon. Azt nem látja, hogy hasonló tagságúak 

felé fordult-e, vagy csak Oroszlányt kereste meg. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, a múltkor is úgy járult hozzá Oroszlány, hogy a többi tagtelepülés 

is megteszi ezt a gesztust, ők ezt megtették. 

 

Papp Péter bizottsági tag hozzátette, ez egy önkormányzati társulás. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a székhelye van külföldön, vannak külföldi tagjai is. Kérte, aki 

elfogadja az előterjesztés határozati javaslatát, kézfelemeléssel jelezze. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal, 1 

tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

106/2020. (X.20.) PB határozata 

a „Kérelem a Pons Danubii EGTC fennálló tartozásainak kifizetésére vonatkozó határidő 

meghosszabbítására” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Kérelem a Pons Danubii EGTC fennálló tartozásainak kifizetésére vonatkozó 

határidő meghosszabbítására” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök a bizottság nyílt ülését 16 óra 35 perckor bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 Kontschán Flórián Jenő   

 elnök  bizottsági tag 


